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11/2013. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének a 2013. 

május 30-án 15,00 órai kezdettel megtartott üléséről 
 
 
 Határozat száma Tárgy 

29/2013.(V.31.) A helyi önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi 
feladatainak ellátásáról szóló beszámoló megvitatása  

30/2013.(V.31.) A Csengővár Óvoda 2013/14-as tanévének indítására 
vonatkozó döntés 

31/2013.(V.31.) A Heves Megyei regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 
Alapító Okirata és Társulási Megállapodása módosításának 
elfogadása 

32/2013.(V.31.) KEOP 7.1.0/11-2013-0015 azonosítószámú projekthez 
biztosítandó saját forrás vállalásáról 

33/2013.(V.31.) Pétervásárai Többcélú Kistérségi Társulás Társulási 
Megállapodás módosítása 

34/2013.(V.31.) Recsk és Környéke Egyesült Ipartestület felajánlásának 
megvitatása 

35/2013.(V.31.) Grószné Bakos Erika kérelmének megvitatása 
  
  
  
  
  
  

Rendelet száma Tárgy 
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11/2013. 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
 
Készült: Recsk Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2013. május 30-án 
15,00 órai kezdettel megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak: Jelenléti ív szerint 

Pócs István polgármester: 
Köszönti a megjelenteket, a Képviselő-testület tagjait. Megállapítja, hogy a testület 4 fővel 
jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja.   
Maruzs András képviselő, Dr. Sófalvi Antal képviselő, Hugyecz János képviselő távolléte 
igazolt. 
Jegyzőkönyvvezetőnek Kalmárné Kovács Andreát javasolja. 
Kéri, hogy aki egyetért a javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a javaslattal.  
Jegyzőkönyv hitelesítőnek felkéri Brassai Péter és Kochné Holló Edit képviselőket. 
Javasolja a meghívón szereplő napirendek megtárgyalását. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Javasolja negyedik napirendi pontként felvenni az EU Önerő Alap támogatásra vonatkozó 
pályázat benyújtásáról szóló előterjesztést. 

Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy aki egyetért a napirendre tett módosító javaslattal, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal egyetértett a módosító 
javaslattal.  
Kéri, hogy aki a módosítással együtt elfogadja a napirendi pontokat, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a napirendi pontok 
tárgyalására tett javaslatot. 
 
Pócs István polgármester: 
Tájékoztatást ad az utolsó képviselő-testületi ülés óta és a mai nap között eltelt időszakban tett 
főbb intézkedéseiről, eseményeiről. 

 Április 26-án került sor a Recsk és Környéke Egyesült Ipartestület közgyűlésére, 
amelyen az egyesületi tagok úgy döntöttek, hogy a volt KIOSZ székházát szeretnék 
átadni az Önkormányzat részére.  

 Április 29-én az Antal-tárónál befejezésre került egy projekt, melyen a műszaki előadó 
vett részt az Önkormányzat részéről. 

 Május 4-én az Erdélyi Baráti Kör találkozóján vett részt. 
 Május 10-én a Skoda-találkozó szervezői keresték meg a rendezvénnyel kapcsolatban, 

mely rendben lezajlott. 
 Május 13-án a CBA igazgatója volt itt bemutatkozó látogatáson, illetve a CBA 

tevékenységének értékelését is megtették. 
 Május 16-án a Recsk és Térségi Víziközmű Beruházási Társulás ügyeit intézték. 
 Május 25-én lezajlott a „Veterán – Skoda” -találkozó. 
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 A Heves Megyei Kormányhivatal Egri Járási Hivatala Járási Munkaügyi 
Kirendeltségnek igazgatója kereste meg. Ellenőrzésre kerültek a közfoglalkoztatás 
dokumentációi, illetve a csapadékvíz-elvezetési program helyszíni munkálatai. A 
csapadékvíz-elvezetési programban vállalták a volt Kőbánya lakótelepi sportház és a 
játszótér közötti vízelvezető árok kimélyítését és átfolyójának átmosatását is. 

 A mai napon megszervezték a Magyar Vöröskereszt Heves Megyei Szervezete 
élelmiszer adományának az elszállítását, melyet június 4-én kapnak meg a rászorultak. 

 
Kéri, hogy a jelentésre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A polgármester úr által elmondottakat kiegészíti még azzal, hogy Recsk Nagyközség 
Önkormányzata regisztrált a Vidékfejlesztési Minisztérium „Háztáji Program”-jába, melynek 
keretében burgonya vetőgumót kapott. A burgonya kiosztására május 10-én és 13-án került 
sor. A pétervásárai járáson belül csak Bodony, Ivád és településünk regisztrált. A program 
célja a vidéki háztáji termelés újraélesztése. A program az állattartásra vonatkozó felméréssel 
folytatódik. A kérdőívet a napokban minden háztartásba eljuttatják az igény felmérés céljából. 
   
Kochné Holló Edit képviselő: 
Recsken a Karitász csoport is végzett adomány-osztást (élelmiszer, palánta stb.). Javasolja, 
ezeket az akciókat tegyék közzé majd a Hírmondóban. Az akciók szervezésében résztvevő 
munkatársakat dicséret illeti. 
 
Pócs István polgármester: 
A jelentésre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
jelentést elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal tudomásul vette a két ülés 
között végzett munkáról szóló jelentést. 
 
NAPIREND 1. Jelentés a gyámhatóság munkájáról, az önkormányzat 

gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak ellátásáról 
Előterjesztők: Varró Gyuláné jegyző, Doba Dénesné vezető főtanácsos, 
Czene Ilona Gyermekjóléti Szolgálat vezetője 
 

Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy amennyiben az előterjesztőknek szóbeli kiegészítése van a napirendre 
vonatkozóan, azt tegyék meg. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A napirend két részből tevődik össze – a gyámhatósági munkáról, valamint a gyermekjóléti 
szolgálat munkájáról szóló beszámolóból. A gyermekjóléti szolgálat munkájáról készült 
beszámolót a képviselők írásban megkapták. 
A gyámhatóság munkájáról szóló beszámoló később készült el a számos határidős feladat és 
hatósági ügy miatt, ezért ezt az ülést megelőzően kapták kézhez a képviselők.  A beszámoló 
szóban is ismertetésre kerül (írásban a jegyzőkönyvhöz csatolva). 
 
Doba Dénesné vezető főtanácsos: 
A beszámolót ismerteti a képviselő-testülettel és a jelenlévőkkel. 
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Pócs István polgármester: 
A beszámoló ismertetése után kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg kérdéseiket, 
észrevételeiket. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
A beszámoló részletes és körültekintően összeállított. Az elvégzett munkáért köszönetet mond 
az ügyintézőknek. 
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Egyre több és nehezebb problémák jelentkeznek, amelyek megoldása is egyre több munkát és 
erőfeszítést igényel. A beszámolót elfogadásra javasolja. 
 
Szerémy Béla recski lakos: 
A háziorvosok jelzőrendszeri tevékenységével kapcsolatban kérdése, hogy az orvosi munka 
ellátása mellett – nem súlyos megállapítás-e az, hogy mint jelzőrendszeri tagok is 
felelősséggel tegyenek eleget törvényességi kötelezettségüknek?   
 
Czene Ilona családgondozó: 
A törvény így szól, nem tud mást tenni. Ez olyan hiányosság, amit nem lehet mással 
helyettesíteni.  
 
Szerémy Béla recski lakos: 
Valószínűleg azért nem jelennek meg a megbeszélésen, mert nincs olyan probléma, amit 
továbbítani kellene. 
 
Czene Ilona családgondozó: 
Sajnos arról sincs tudomásuk, hogy minden rendben van és azért nem tesznek eleget ennek a 
kötelezettségnek, vagy valami más oka van. A meghívókat írásban, határidőben megküldi a 
jelzőrendszeri tagoknak.  
 
Kochné Holló Edit képviselő: 
Vannak olyan egészségügyi problémák, amit régebben sokkal rugalmasabban kezeltek és 
megoldották (gondol itt a fejtetvességre). Ma ezt sokkal komplikáltabban lehet kezelni, az 
észlelt egészségügyi probléma miatt a tanulónak nem is kell otthon maradnia az iskolából. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A beszámolóban szereplő megállapítás akár túl súlyosnak is nevezhető egy laikus, kívülálló 
részéről. Azonban ez a munka az Önkormányzat kötelezően ellátandó feladatai közé tartozik. 
Az Önkormányzat ezért tart fenn intézményrendszert – pl. a hatósági feladatok ellátásra, vagy 
a gyermekjóléti szolgáltatás ellátására-, hogy a jogszabályi előírásoknak megfelelően a 
feladatokat ellássa.  
Abban az esetben, ha a kolléganő elmulasztaná ezekről a megbeszélésekről értesíteni az 
orvost, akkor a munkaköri kötelességének elmulasztása miatt felelősségre kellene vonni.  
  
Czene Ilona családgondozó: 
A legkisebbre szeretnék lecsökkenteni annak az esélyét, hogy bármilyen veszélyeztetettség 
előforduljon a településen. 
A jelzőrendszeres megbeszélés meghívójában benne van, hogy az orvos írásban is eleget tehet 
ennek a kötelezettségének, nem szükséges megjelennie a megbeszéléseken.  
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Szerémy Béla recski lakos: 
Nem vonja kétségbe az együttműködési kötelezettséget, azonban a beszámolóban lévő 
elmarasztaló megállapítást tartja súlyosnak. 
 
Doba Dénesné vezető főtanácsos: 
A jelzőrendszer tagjainak nincs választási lehetősége, a jogszabályban benne van tételesen, 
hogy kiknek kötelező együttműködni. Kötelező feladatok végzése esetében nem tehetjük meg, 
hogy valamelyiknek nem teszünk eleget. Muszáj felhívni a figyelmet, ha valami nem valósul 
meg. A jelzőrendszer működéséért a gyermekjóléti szolgálat a felelős. Az eredményes munka 
érdekében együttműködésre, társadalmi összefogásra van szükség. 
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy a jegyző asszony hívja fel ismételten a háziorvosok figyelmét a hatékonyabb 
együttműködésre. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Képviselő-testület felhatalmazása alapján megkéri a jelzőrendszer háziorvos tagjait, hogy 
szakmai munkájukkal segítsék a munkaszervezet eredményesebb működését. 
 
Hugyecz János képviselő megérkezett a tanácskozóterembe, a Képviselő-testület létszáma 5 
főre módosult. 
 
Pócs István polgármester: 
Elismerését fejezi ki a saját maga, illetve a Képviselő-testület nevében ezen a munkaterületen 
dolgozóknak. 
A beszámolóval kapcsolatban további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki 
a határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

29/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
1.) Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a gyermekek védelméről 
és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. törvény 96.§ (6) bekezdése alapján 
eljárva, a helyi önkormányzat gyermekjóléti és gyermekvédelmi feladatainak 
ellátásáról, a 149/197.(IX.10.) Korm. rendelet 10. számú melléklete alapján készített 
átfogó értékelést megtárgyalta, azt elfogadja.  
 
2.) A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a gyermekvédelmi beszámolót és a 
határozatot küldje meg a Heves Megyei Kormányhivatal Szociális és 
Gyámhivatalának.  
 
 
Felelős: Varró Gyuláné jegyző - a határozat megküldéséért  
Határidő:: 2013. május 30. 
 

NAPIREND 2. A Csengővár Óvoda csoport létszámának meghatározása a  
2013/14. évre 
Előterjesztők: Varró Gyuláné címzetes főjegyző,  
Fásiné Fodor Katalin óvodavezető 
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Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan a Képviselő-testület írásban megkapta az előterjesztést. Kéri, hogy 
amennyiben az előterjesztőknek szóbeli kiegészítése van, azt tegyék meg.  
 
Fásiné Fodor Katalin óvodavezető: 
Az írásos anyagban elírás történt, ezért javítani kéri a „2012. május 1-i létszámunk: 95 fő” 
részt: 2013. május 1-i létszámunk: 97 fő – re. Ennek megfelelően a mini csoport létszámát is 
23 főre, a középső csoport létszámát 25 főre, az összesen sort pedig 97 főre. 
Továbbá a 2013/2014-es tanév várható csoport létszámát is kéri javítani – a kiscsoport 
létszámát 21-ről 22 főre, a nagycsoport létszámát 25 főre, az összesen sort pedig 93 főre. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Tájékoztatásként elmondja, hogy a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. törvény (a 
továbbiakban: Nkt.) 75. § (1) bekezdése értelmében az oktatásért felelős miniszter a 
köznevelési feladatok megszervezéséhez szükséges döntései előkészítése céljából az Oktatási 
Hivatal (a továbbiakban: Hivatal) előterjesztése alapján a kormányhivatalok 
közreműködésével megyei szintű bontásban feladatellátási, intézményhálózat-működtetési és 
köznevelés-fejlesztési tervet (a továbbiakban: terv) készít. 
Az Oktatási Hivatal oktatás.hu internetes oldalán elérhető a megyei bontásban készült 
feladatellátási, intézményhálózat-működtetési és köznevelés-fejlesztési terv, melyről az 
érintettek véleményt alkothatnak - jellegüktől függően eltérő módon. 
A terv véleményezésére a honlapra történő felkerülést követő 15 napon belül van lehetőség. 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy a napirendre vonatkozóan tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
A beszámoló végén szerepel, hogy 5 bejáró gyermek van a recski óvodába a környező 
településekről. Ez bizonyosság az intézmény jó hírnevéről, minősítéséről is. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

30/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 
 Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a nemzeti köznevelésről szóló 2011. évi CXC. Törvény 83.§. 
2 bek. d.) pontjában meghatározott jogkörében egyhangú 
szavazattal úgy határozott, hogy a Csengővár Óvodában a 
2013/14-as tanév indítását négy csoportban engedélyezi. 
 
Határidő: 2014. július 30. 
Felelős: Fásiné Fodor Katalin óvodavezető 
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NAPIREND 3./ A Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás 
 alapdokumentumai módosításának jóváhagyása 

   Előterjesztő: Varró Gyuláné címzetes főjegyző 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan a Képviselő-testület írásban megkapta az előterjesztést. Kéri, hogy 
amennyiben az előterjesztőnek szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg.  
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Heves Megyei Regionális Hulladékgazdálkodási Társulás Társulási Tanácsa 2013. április 
26-i ülésén 32/2013. (IV.26.) számú TT határozatával a Magyarország helyi 
önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (MÖtv.) által előírtak alapján 
előterjesztett Társulás Alapító Okiratát és Társulási Megállapodását a 
tagönkormányzatok számára elfogadásra jóváhagyta. A Társulás eredetileg is jogi 
személyiséggel bíró Társulásként alakult, ezért csak az időközben megjelent jogszabályi 
változások kerültek átvezetésre. A díjpolitikára vonatkozóan a Megállapodás 7. fejezetében az 
is rögzítésre került, hogy 2012. év végén elfogadott hulladékgazdálkodásról szóló törvénynek 
a települési hulladékkezelési közszolgáltatás díjmegállapításának részletes szakmai 
szabályairól szóló hatályos kormányrendelet szabályainak megfelelően kell rendelkezni. A 
hulladékkezelési díj magában foglalja a megépítendő hulladéklerakókon fizetendő díjat, 
valamint a hulladék összegyűjtésének és elszállításának díjait. 
A tagsági jogviszonyra vonatkozóan is új rendelkezés került a Megállapodás 11. fejezetébe, 
mely szerint, ha a Társulási Megállapodásban vállalt kötelezettségnek a társulás tagjai nem 
tesznek eleget, akkor az inkasszálási lehetőség fennáll. A rendkívüli felmondás szabályai is 
megváltoztak az év közbeni felmondásra vonatkozóan - mely szerint a felmondáshoz a 
Képviselő-testület minősített többséggel hozott döntése szükséges.  
A Tagönkormányzatok Képviselő-testületeinek a társulási Alapdokumentumokat 2013. június 
30-ig minősített többségű határozattal szükséges elfogadni. 
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a határozati 
javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

31/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 

Recsk Nagyközség Önkormányzata, mint Heves Megyei Regionális 
Hulladékgazdálkodási Társulás tagönkormányzata Magyarország 
helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény (MÖtv.) 
alapján felülvizsgált Heves Megyei regionális Hulladékgazdálkodási 
Társulás Alapító Okiratát és Társulási Megállapodását az 
előterjesztett formában minősített többséggel elfogadja.  

A Képviselő-testület egyben felhatalmazza a Polgármestert az 
Alapdokumentumok aláírására. 

Határidő:azonnal 
Felelős: polgármester 
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NAPIREND 4./ Bodony, Mátraballa, Mátraderecske, Parád, Recsk települések 

szennyvízcsatorna-hálózatának és szennyvíztisztító telepének bővítése, 
korszerűsítése KEOP 7.1.0/11-2013-0015 azonosítószámú projekthez 
biztosítandó saját forrás vállalásáról 
Előterjesztő: Varró Gyuláné címzetes főjegyző 

 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan a Képviselő-testület írásban megkapta az előterjesztést. Kéri, hogy 
amennyiben az előterjesztőnek szóbeli kiegészítése van, azt tegye meg.  
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Az előterjesztéssel kapcsolatban elmondja, hogy a KEOP 7.1.0/11-2013-0015 azonosítószámú 
projekt előkészítő munkájához lehetett pályázatot benyújtani az erre a célra létrehozott 
víziközmű társulásnak. Az előkészítő szakaszra vonatkozó pályázat pozitív elbírálásban 
részesült, a támogatói döntésről szóló értesítést e-mailben megküldték, azonban a támogatási 
szerződés még nem érkezett meg. 
A beruházás összköltsége nettó 22 450 000 Ft, melyhez 19 0082 000 Ft-ot nyert a társulás. A 
támogatás igénybevételéhez a társulásnak (a társulást alkotó öt település önkormányzatának) 
3 367 500 Ft önerőt kell biztosítani. Ebből az összegből a Recskre jutó önerő 1 416 842 Ft, 
melynek részletezését az előterjesztéshez csatolt határozati javaslat táblázata tartalmazza. 
A saját forrás biztosítása érdekében pályázatot kívánnak benyújtani a BM EU önerőalapból 
történő támogatás elnyerésére.  
 
Pócs István polgármester: 
A napirendre vonatkozóan további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért kéri, hogy aki a 
határozati javaslattal egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

32/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Bodony, Mátraballa, Mátraderecske, Parád, Recsk települések szennyvízcsatorna-hálózatának 
és szennyvíztisztító telepének bővítése, korszerűsítése 

KEOP 7.1.0/11-2013-0015 azonosítószámú projekthez biztosítandó saját forrás vállalásáról 
 

A Képviselő-testület 
 
1. kötelezettséget vállal, hogy a támogatásban részesült Recsk és térsége Víziközmű Beruházási 

Társulás által benyújtott „Bodony, Mátraballa, Mátraderecske, Parád, Recsk települések 
szennyvízcsatorna-hálózatának és szennyvíztisztító telepének bővítése, korszerűsítése” című 
KEOP-7.1.0/11-2013-0015 azonosítószámú pályázat megvalósításához szükséges saját 
forrás Recsk Község Önkormányzatára eső 1 416 842.- forint összegét költségvetésének 
terhére vállalt saját forrásából biztosítja. 

 
A finanszírozás a projekthez igényelt KEOP támogatás, és a BM EU Önerőalap támogatás 
forrásként való felhasználása mellett valósul meg. 

 
2. kijelenti, hogy a tervezett fejlesztés pénzügyi ütemezése, pénzügyi forrásainak összetétele 

és azok éves ütemezése az alábbiak szerint alakul: (Ft-ban) 
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3. kijelenti, hogy a fejlesztéssel az önkormányzati társulás tagjaként egyetért. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: folyamatos 

 2013 2014 Összesen 
1. EU Alapokból 
igényelt forrás 
összege (85%) 

7 730 512 8 489 613 16 220 125 

2. A fejlesztéshez hazai 
társfinanszírozás 
keretében biztosított 
összeg (15%) 

1 364 208 1 498 167 2 862 375 

3. A pályázó (társulás) 
összes saját forrása  1 604 951 1 762 549 3 367 500 
3.1. Recsk által 
költségvetésének 
terhére vállalt saját 
forrás összege 
(42,074%) 

675 267 741 575 1 416 842 

Parád által 
költségvetésének 
terhére vállalt saját 
forrás összege (38,8%) 

622 720 683 870 1 306 590 

Mátraderecske által 
költségvetésének 
terhére vállalt saját 
forrás összege (19,1%) 

306 545 336 648 643 193 

Mátraballa által 
költségvetésének 
terhére vállalt saját 
forrás összege (0,013%) 

209 228 437 

Bodony által 
költségvetésének 
terhére vállalt saját 
forrás összege (0,013%) 

210 228 438 

3.2. Hitel 0 0 0 
3.3. Az EU Önerő Alap 
felhasználásának 
részletes szabályairól 
szóló 285/2012. (X.9.) 
Korm. rendelet szerinti 
EU Önerő Alap összege 

0 

0 

0 

4. Egyéb források 
összesen (4.1+4.2+4.3) 0 0 0 
4.1. Lakossági 
hozzájárulás 0 0 0 
4.2. Egyéb magánforrás 0 0 0 
4.3. Egyéb szervezetek 
támogatása 0 0 0 
Összesen 10 699 670 11 750 330 22 450 000 
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NAPIREND 5./ Indítványok, bejelentések 
 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A Pétervásárai Többcélú Kistérségi Társulás működésével kapcsolatban elmondja, hogy 
Önkormányzatunk tagsági jogviszonya még ez évben is fennáll, annak ellenére, hogy a 
megyében lévő többi kistérségi társulás megszűntetésre került. A Pétervásárai Kistérségi 
Társulást arra való hivatkozással nem szüntették meg, hogy ezt a tagok nem jelezték 
határidőben.  
Magyarország Önkormányzatairól szóló törvény 146. §-ában előírt kötelezettségnek eleget 
téve a Társulási Megállapodást a Társulási Tanács felülvizsgálta, és módosította.  
Pétervására jegyzője által felülvizsgált Társulási Megállapodást a Társulás május 27-i ülésén 
elő is terjesztette, ahol elfogadták a módosítást. Ebben az évben működik a Társulás, ezért 6 
hónapon belül felül is kell vizsgálni, ez indokolt.  Nem jogszabálysértő a Társulás Alapító 
Okiratának módosítása, felülvizsgálata sem. Arról viszont a Képviselő-testületnek kell 
döntenie, hogy a Társulás további működése mennyiben szolgálja a recski önkormányzat 
érdekeit. E tekintetben megoszlanak a vélemények a tagönkormányzatok között. 
Megkérdőjelezték, hogy szükséges-e a Társulás további működése ebben a formában. Többek 
szerint ez elsősorban Pétervásárának áll érdekében, mivel a Kistérségi Társulás eddig 
létrehozott vagyona Pétervásárán került megvalósításra. A Társulást valamint a Társulás által 
továbbfoglalkoztatott 4 fő költségeit a tagok pénzügyi hozzájárulásából és az ellátott 
feladatokhoz biztosított központi költségvetésből származó működési támogatásból fedezik. 
A közös önkormányzati hivatal alakítása kapcsán, az év elején a kistelepülésektől hivatali 
létszámot – és erre jutó finanszírozást - vontak el, amit a városok kaptak meg.  
Szakmai állásfoglalásban az is megjelent, hogy a városok a hivatali apparátus működtetésére 
kapott összegből többlet létszám foglalkoztatását is fedezhetik. Látnivaló azonban, hogy a 2 
fő belső ellenőrt és a munkaszervezet feladatait ellátó 2 főt a települések hozzájárulásából 
szeretnék fedezni, melyhez szükséges a Társulás tovább működése, valamint a 
tagönkormányzatok által megfizetett hozzájárulás. 
Éves szinten a Társulás fenntartásához két jogcímen járul hozzá önkormányzatunk: a 
működéshez 815.262.-Ft-tal, az Aranykapu Kistérségi Humán Szolgáltató Központ 
működéséhez pedig 216.000.-Ft-tal. A Humán Szolgáltató Központ szolgáltatásait 
településünk nem veszi igénybe.  
A Társulás biztosítja önkormányzatunknak a belső ellenőrzési feladatok ellátását, melyben ha 
nem vennénk részt megtakarítanánk a hozzájárulás összegét. Viszont belső ellenőrzést el kell 
végeztetni, amelyet a Társulásból kiváló települések együttesen meg tudnának vásárolni. A 
belső ellenőrzési feladatokra normatív támogatást nem lehet igénybe venni.  
 
Pócs István polgármester: 
A Társulásban létszámarányosan kapták a települések a szavazati jogot és a hozzájárulás 
összegét is. A Társulás májusi ülésén jelezte településünk szándékát, miszerint nem kívánjuk 
fizetni létszámarányosan a társulási hozzájárulást – csak az igénybevett szolgáltatások díját 
finanszírozzuk. 
Javasolja a Képviselő-testületnek, hogy a Társulás megszűntetése, illetve településünk 
kiválása mellett foglaljon állást.  
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Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Javaslata, hogy a Képviselő-testület jelezze, hogy 2013. december 31-i dátummal kiválik a 
Társulásból. Továbbá a Társulási Megállapodásnak csak olyan jellegű módosítását fogadja el, 
amelyik lehetővé teszi számára a minden következmény nélküli kiválást. Ugyanis a 
Megállapodás tartalmaz olyan rendelkezést, mely szerint a Társulás határozatlan időre jön 
létre és minimum 3 évig ellátja ezt a feladatot, kiválás esetén pedig köteles visszafizetni a 
társulás által elvégzett fejlesztésekhez igénybevett pályázati támogatást és annak kamatait. A 
visszafizetendő összeg lakosságszám arányosan kerül kiszámításra nem a településen végzett 
fejlesztés arányában. 
Sirok Önkormányzatának Képviselő-testülete azt a döntést hozta, hogy a módosításra készült 
tervezetet nem fogadja el, javasolja, hogy a jegyzői kollégium véleményezze, a polgármester 
a véleményezést követően a megállapodás tervezetet ismételten terjessze a képviselő-testület 
elé. Ezt elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek is azzal, hogy a társulási megállapodást 
olyan irányban kérik módosítani, hogy a tagönkormányzatnak minden kötelezettség nélkül ki 
lehessen válni. 
 
Pócs István polgármester: 
Egyetért a jegyző asszony által elmondottakkal, ezt a javaslatot kéri elfogadni a Képviselő-
testületnek. 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a Társulási Megállapodás módosításáról szóló tervezetet 
nem fogadja el és javasolja, hogy azt a jegyzői kollégium véleményezze, majd ezt követően a 
megállapodás tervezetet a polgármester ismételten terjessze a Képviselő-testület elé, 
kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

33/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 
megvitatta a Pétervásárai Többcélú Kistérségi Társulás társulási 
megállapodásának módosítására tett javaslatot.  
1. A Képviselő-testület minősített többséggel úgy döntött, hogy a 

megállapodás módosítását az előterjesztett tartalommal nem 
fogadja el. 

2. Utasítja a tisztségviselőket, hogy kezdeményezzék a 
megállapodás olyan tartalmú módosítását, amely szerint a 
társulás általános működési támogatása nem település 
lélekszámarányosan, hanem az igénybevett szolgáltatások 
mennyiségének arányában oszlik meg a felek között.  

3. Amennyiben a finanszírozási elv változatlan marad Recsk 
nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2013. 
december 31-i hatállyal társulási tagságát megszünteti, és 
önállóan illetve más településekkel közösen gondoskodik a 
belső ellenőrzési feladatok ellátásáról.  

 
Határidő: 2013. június 30. 
Felelős: polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg indítványaikat, bejelentéseiket. 
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Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy a teljesen jogszerűen működő Ipartestület 
visszakapta a bérlőtől székházukat – lelakott állapotban. Április 26-án az Ipartestület 
Közgyűlést tartott, melynek napirendje volt a szervezet jövőjének, illetve a székház sorsának 
megvitatása. A Közgyűlésen a résztvevő vállalkozók többségi szavazattal azt a határozatot 
hozta, hogy a Recsk és Környéke Egyesület Ipartestület székházát 100 %-os tulajdonnal 
átadja Recsk Önkormányzata részére Kormányablak kialakítása, illetve annak meghiúsulása 
esetén egyéb közösségi célú hasznosítás céljára. Az IPOSZ vezetőségének fontos kikötése, 
hogy ezt az épületet kimondottan lakossági és közösségi feladatokat szolgáló célokra adja át. 
Ha a közigazgatás átszervezése során az épület nem hasznosítható, akkor a testületnek egyéb 
közösségi célt kell keresni. Még egy közösségi cél jelölhető meg, amely a térség lakosságának 
érdekeit is szolgálná - ez a rendőrős. Azonban ezeknek a céloknak a lehetősége feltételes, nem 
biztos, hogy megvalósulhat. 
Mindezt megelőzően az épületet helyre kell állítani, amelynek költsége a kapott árajánlat 
szerint minimálisan 600 e Ft - amely csak a tetőn esett kár helyreállítását fedezné.  
Ügyvéddel készíttetett egy szerződés-tervezetet, amely szerint az IPOSZ 0.-Ft-ért ajándékozás 
jogcímén átadja az épületet. Természetesen az ajándékozási szerződést egy pénzügyi 
szakemberrel is meg kell nézetni, hogy Áfa mentes-e. Volt már arra példa a közelmúltban, 
hogy egy bizonyos vagyontárgyat 0 Ft-on adtak át az Önkormányzatnak, de az áfát meg 
kellett utána fizetni. 
Az IPOSZ épületnek van felújítási költsége, van rajta közüzemi díjtartozás is. A szolgáltatók 
mondhatják, azt is, hogy amíg a tartozás nincs rendezve, nem fogja engedélyezni az adott 
közmű szolgáltatást. 
Javasolja a testületnek, hogy mielőtt a felajánlást elfogadná, azokat a feltételeket amiket 
teljesíteni képes, foglalja határozatba.  
Ezek a következők:  
- az önkormányzatnak meg kell határozni, hogy meddig vállal kötelezettséget a közérdekű 

hasznosításra. Mert ha 5 éven belül sem kormányablakot sem rendőrőrsöt nem hoznak 
létre, akkor a hasznosítást illetően meg van kötve az Önkormányzat keze – nem lehet más 
célra bérbe adni, hasznosítani;  

- a határozott idő elteltével – feltéve, hogy az Egyesület létezik -, visszavásárlási jog illetné 
meg az Egyesületet az Önkormányzat ráfordításának ellentételezése fejében;  

- ha ez idő alatt nem valósul meg egyik közösségi cél sem, és olyan közérdekű célt nem 
tudnak megjelölni, amiért érdemes lenne hosszú távon fenntartani az épületet, továbbá az 
egyesület– aki a visszavásárlási joggal élhetne – már nem létezik akkor az Önkormányzat 
minden kötelezettség nélkül hasznosíthatná az értékesítést is beleértve. 

További probléma, hogy a harmadik személy által keletkeztetett közüzemi tartozás összegét 
az Egyesület a birtokbaadásig nem tudja rendezni. A szolgáltató feltételezhetően nem 
engedélyezi az újabb rákötést, amíg ez nem kerül kiegyenlítésre. Javasolta az ügyvédnek azt a 
lehetőséget megvizsgálni, hogy ezen tartozás összege vételárként megjelenne, amit az eladó 
köteles lenne a közüzemi tartozás kiegyenlítésére felhasználni. Viszont ez esetben már nem 
ajándékozás, hanem adásvétel jönne létre. 
 
Pócs István polgármester: 
A közüzemi tartozást felhalmozó bérlő valahogyan nem vonható felelősségre? 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
A bérlő cég megszűnt. 
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Három évre javasolja módosítani a közérdekű hasznosítás időintervallumára vonatkozó 
kötelezettségvállalást. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A bérleti szerződést az ipartestület kötötte, az önkormányzat nem áll jogviszonyban a volt 
bérlővel.  
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy a testület bízza meg azzal, hogy az IPOSZ-nak megköszönje a felajánlást 
azzal, hogy a közérdekű hasznosításra vonatkozó kötelezettséget az Önkormányzat 
tiszteletben tartja - maximum 3 évig -. Ha 3 évig az Önkormányzat nem tudja ilyen célra 
hasznosítani – és az Egyesült még működik – az Egyesület visszaveheti az Önkormányzat 
ráfordított költségeinek megtérítése ellenében.  
Kéri, hogy aki ezt a határozati javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 

34/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Recsk 
és Környéke Egyesült Ipartestület tulajdonában lévő Recsk, 
Kossuth Lajos út 218/B. sz. alatti székház/épület önkormányzati 
tulajdonba adására vonatkozó szándékát köszönettel tudomásul 
veszi. 
A testület a felajánlott ingatlan tulajdonba vételére és 
hasznosítására az alábbi feltételekkel tud kötelezettséget vállalni:  
- a közérdekű célokra történő hasznosítás érdekében történő épületfenntartás 

időtartama max. 3 év,  
- ha a közösségi célú hasznosítás a 3 év határozott idő elteltével sem 

realizálódik – feltéve, hogy az ipartestület működik -  az ajándékozó 
szervezet igénye esetén az Önkormányzat kész az ajándékozási szerződés 
felbontására, de az ajándékozó szervezet  köteles az Önkormányzat 
pénzügyi értéknövelő ráfordításának megtérítésére a szerződés 
felbontásával egyidejűleg. 

- ha a 3 év határozott idő alatt nem valósul meg a tervezett közösségi célú 
hasznosítás és az ipartestület  már nem működik vagy a 3 év határozott idő 
elteltétől számított 6 hónapon belül nem igényli az ajándékozási szerződés 
felbontását az épület hasznosításáról - az értékesítést is beleértve - az 
Önkormányzat szabadon dönthet. 

 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: polgármester 

 
Pócs István polgármester: 
Kéri, hogy tegyék meg indítványaikat, bejelentéseiket. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A PEVIK Közüzemi Szolgáltató Kft. június hónapban tervezi a lomtalanítást településünkön. 
Kéri a Képviselő-testület állásfoglalását, hogy melyik időpontot válasszák – június 19-20, 
vagy június 26-27. 
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Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy június utolsó hetében legyen – 26-27-én, mert június 21-én rendezvény lesz a 
Művelődési Házban. Ekkor kerül megrendezésre a „Mátrai Múzeumok Éjszakája” alkalmából 
tartandó földtudományi szakmai fórum, melynek levezető elnöke Dr. Baksa Csaba a 
Magyarhoni Földtani Társulat elnöke lesz. 
Előadást fog tartani többek között: Dr. Fűköh Levente, Dr. Csiffáry Gergely, Dr. Zelenka 
Tibor, Dr. Gagyi Pálffy András, Dr. Földessy János, Szebényi Géza, Benke István. 
Kéri, hogy a lakosság részéről, illetve az intézményi dolgozók részéről is – lehetőség szerint 
minél többen vegyenek részt a Fórumon. 
 
Ismerteti a Képviselő-testülettel Grószné Bakos Erika kérelmét. (Jegyzőkönyvhöz csatolva). 
A Képviselő-testület részéről olyan döntés született, hogy ha a bérlő nem fizeti meg az 
elmaradt tartozását - közmű számláit, bérlet díjat - egy összegben, akkor felbontjuk a bérleti 
szerződését. A bérlő személyesen felkereste és azzal a kéréssel fordul a Képviselő-testülethez, 
hogy engedélyezze számára a részletfizetést. A bérlő nyilatkozata alapján havi 40.000.-Ft 
összeggel vállalja a tartozás megfizetését, a havi esedékes közüzemi számla és bérleti díj 
megfizetésével egyidejűleg.  
Nem javasolja az ügyben bírósági pert indítani, mert a tartozást egy összegben nem tudja 
megfizetni akkor sem a bérlő.  
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
A tartozás egyre növekszik, ezért arra is figyelni kell, hogy a havi esedékes díjak időben 
kiegyenlítésre kerüljenek. Javasolja, hogy abban a pillanatban szűnjön meg a szerződés, ha az 
aktuális számlákat nem fizeti meg a bérlő. A közüzemi szolgáltatói számlák az Önkormányzat 
nevére szólnak, ezért további tartozás felhalmozás esetén a szolgáltatásból való kizárás is 
megfontolandó. 
 
Pócs István polgármester: 
Javasolja, hogy a testület a jegyző asszony által ismertetett feltétellel, mely szerint abban a 
pillanatban szűnjön meg a bérleti szerződés, ha az aktuális számlákat nem fizeti meg a bérlő - 
engedélyezze a részletfizetést. 
Kéri, hogy aki ezt a határozati javaslatot elfogadja, kézfelnyújtással jelezze. 
Megállapította, hogy a Képviselő-testület egyhangú szavazattal elfogadta a határozati 
javaslatot. 
 

35/2013.(V.30.) Önkormányzati HATÁROZAT 
 

Recsk Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete megvitatta 
Grószné Bakos Erika Recsk, Táncsics u. 3. sz. alatti ingatlan bérlőjének 
kérelmét.  
A képviselő-testület a bérleti szerződés meghosszabbításához azzal a 
feltétellel járul hozzá, hogy a 117.629.-Ft lakbér és 348.091.-Ft közüzemi 
díj tartozás havi 40 ezer Ft összeggel törlesztésre kerül, az aktuális 
bérleti díj és közüzemi számlák kiegyenlítésével egyidejűleg. A fizetési 
kötelezettség elmulasztása illetve késedelme a bérleti szerződés azonnali 
felmondását vonja maga után. 
 
Határidő: értelem szerint 
Felelős: polgármester 

 

Create PDF files without this message by purchasing novaPDF printer (http://www.novapdf.com)

http://www.novapdf.com
http://www.novapdf.com


15 
 

Pócs István polgármester: 
 
A Képviselő-testület korábbi határozatának megfelelően, a rendelkezésre álló összeg 
figyelembevételével árajánlatot kért a kátyútlanítási munkák elvégzésére.  
A munkák elvégzésére 800 e Ft áll rendelkezésére az Önkormányzatnak. A testület döntése 
értelmében prioritást élvez a Rákóczi út, amennyiben a keret engedi az Arany János utat 
elkerülő úttal összekötő szakasz is. További ajánlatok beszerzése még most is folyamatban 
van, mert eddig nem érkezett megfelelő árajánlat.  
 
Hugyecz János képviselő: 
Javasolja, hogy olyan ismert cégtől is kérjenek ajánlatot, aki rendelkezik referencia munkával 
– ennek alapján javasolja a Magyar Aszfalt Kft.-től is kérni. 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Az Önkormányzatnak 800 e Ft + Áfa áll rendelkezésére erre a célra. Tájékoztatja a testületet, 
hogy a parádi Földtulajdonosi Jogközösség az utóbbi ülésén úgy döntött, hogy a 
földtulajdonosoknak járó - 5 éven túli, elévült összeget Parád és Recsk Önkormányzata kapja. 
A felhasználási célként jelölték meg Recsken az un. „körtés”-felé vezető út helyreállítását, 
valamint közbiztonsági és kulturális célokat is.  
Javasolja, hogy az árajánlatot minden vállalkozótól azonos műszaki tartalomra kérjék, melyet 
szakemberrel kellene felméretni. 
 
Pócs István polgármester: 
A kátyútlanítási munkák elvégzésére további árajánlatok beszerzése szükséges, melyekre 
vonatkozóan megteszi a megfelelő intézkedést. 
Kéri, hogy tegyék meg további kérdéseiket, észrevételeiket. 
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
A Képviselő-testület korábbi ülésén elfogadta a talajterhelési díjról szóló rendelet 
módosítását. Kérdése, hogy a rendelet elfogadását követően hogyan alakultak az ilyen jellegű 
befizetések? 
 
Varró Gyuláné címzetes főjegyző: 
Erre vonatkozóan tud adatokat mondani, mivel a közeljövőben kényszerű intézkedéseket is 
meg kell hoznia ez ügyben. A településen 63-an olyan ingatlanban laktak, amelyek nincsenek 
rácsatlakozva a csatorna-hálózatra. A talajterhelési díj bevallási kötelezettség önbevallásos 
jellegű. Az ÉRV Zrt-től minden évben megkapták azon ingatlanok listáját, akik ebben 
érintettek A 63 személy közül a mai napig még 30 személy nem tett eleget bevallási 
kötelezettségének, annak ellenére, hogy már kétszeri felszólítást kiküldtek. A bevallási 
kötelezettség elmulasztása az adózásról szóló jogszabály szerint 200.000.-Ft-ig terjedő 
birsággal sújtható. Sajnos ennek a 30 személynek már bírsággal vagyunk kénytelenek a 
harmadik felszólítást kiküldeni. A 63 személyből 33 adóalany maradt, akik bevallást tettek. 
Ebből az Önkormányzat rendelete alapján 13 fő 100 %-os, 14-en 50 %-os kedvezményben 
részesültek, a két kedvezmény összege több mint 1.100.000.-Ft, vagyis ami az 
Önkormányzatnak ezen a jogcímen be sem folyik. Az Önkormányzatnak a tényleges bevétele 
ebből 500.000.-Ft körüli összeg, valamint még a fennmaradó 6 személy által befizetett összeg 
ami kb. 100.000.-Ft nagyságrendű. Voltak olyanok akik bevallották és be is fizették azonnal a 
díjat, de a kedvezmények megállapítása után vissza kellett fizetni. 
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A bevallást nem teljesítők között nem csak olyanok vannak, akik a talajterhelési díj bevallási 
kötelezettségüknek nem tettek eleget, hanem a kommunális adó bevallási kötelezettségüknek 
sem.  
 
Nagy Károlyné alpolgármester: 
Az óvodavezetőtől szeretné megkérdezni, hogy azoknak az óvodás gyermekeknek, akik az 
első osztályt nem a recski általános iskolában kezdi meg szeptembertől, hol van az állandó 
lakhelyük? 
 
Fásiné Fodor Katalin óvodavezető: 
A három gyermek közül egy Egerbe kezdi meg az általános iskolát, neki Egerben is van az 
állandó lakhelye. A másik kisfiú édesanyja szintén Egerben lakik, a harmadik gyermek 
nagyszülei Parádon laknak, ezért ragaszkodnak ahhoz, hogy Parádra járjon iskolába. 
 
Pócs István polgármester: 
Tájékoztatja a testületet Pusoma János Kossuth L. út 156. sz. alatti lakos problémájáról. 
Pusoma János megvásárolta ezt az ingatlant a közelmúltban. Kérte, hogy a házát nézze meg és 
segítséget kérne az Önkormányzattól a felmerülő probléma megoldására. Megnézte és a ház 
főfalán a kémény mellett frissen folyt vizet talált, ahol repedés is keletkezett. Elmondta neki, 
hogy mit kellene tennie a probléma megszűntetése érdekében, valamint tájékoztatta arról is, 
hogy az Önkormányzat költségvetésében ilyen anyagi forrással nem rendelkezik.  
 
Pócs István polgármester: 
Az ülésen további kérdés, észrevétel nem hangzott el, ezért mindenkinek megköszönte a 
részvételt és az ülést 18,05 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 

 Pócs István Varró Gyuláné  
 polgármester címzetes főjegyző  
 
 
 

 Brassai Péter Kochné Holló Edit 
 jegyzőkönyvhitelesítő jegyzőkönyvhitelesítő 
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